

Еженедельник новостей МДС, 28 октября – 1 ноября

IBC Weekly News, October 28 – November 1, 2019

30-31 октября

Исполнительный директор МДС Аскар Сыдыков встретился с бизнес-сообществом Нарынской и Иссык-Кульской области в рамках деятельности **Комитета по развитию промышленности и предпринимательства** при НСУР КР. Предприниматели **Нарынской области** предложили [развивать рынок мясной и молочной продукции](#). Представители бизнеса **Иссык-Кульской области** попросили обеспечить [бесперебойное электро- и водоснабжение](#). Развивать горный туризм, кооперативы, племенное скотоводство предложили предприниматели Иссык-Кульской области [на встрече с делегацией Комитета в Караколе](#). Поднят ряд других вопросов и предложены рекомендации по их решению.

29 октября

На заседании Комитета ЖК заместитель исполнительного директора МДС Данияр Медеров [представил позицию бизнеса по законопроекту о последствиях потребления табака](#). Приняв законопроект в первом чтении, депутаты поручили разработчикам снять все разногласия с бизнесом.

1 ноября

Прием по случаю вступления в должность Чрезвычайного и Полномочного Посла Японии в Кыргызской Республике г-на Сигеки Маэда провело [Посольство Японии](#) в КР.

Объявления

МДС приглашает членов ассоциации [принять участие в Первом турнире переговорщиков](#), который пройдет 21 ноября. Срок регистрации команд до 14 ноября. По вопросам участия обращайтесь: (0557) 773757, 0(312) 623394, e-mail: corporate@ibc.kg

19 ноября в Бишкеке состоится Форум развития высокого уровня **“Ускорение реформ для устойчивого развития”**.

October 30-31

IBC Executive Director Askar Sydykov took part in meetings with regional business community as part of **the Industry and Enterprise Development Committee** under the National Sustainable Development Council of the Kyrgyz Republic. It is necessary to develop the [meat and dairy products market](#), entrepreneurs of **the Naryn oblast** said. Entrepreneurs of **the Issyk-Kul oblast** asked for [uninterrupted electricity and water supply](#). The entrepreneurs of the Issyk-Kul oblast proposed developing mountain tourism, cooperatives, and pedigree cattle breeding at a [meeting with the Committee delegation in Karakol](#). They also raised other issues that they face and offered recommendations for resolving them.

October 29

At the meeting of the Parliament Committee, IBC Deputy Executive Director Daniyar Mederov presented the opinion of the business on the bill on the [effects of tobacco consumption](#). The MPs adopted the first reading of the bill and tasked its developers to remove all disagreements with the business.

November 1

The [Japanese Embassy](#) held a reception on the occasion of the assumption of the office of Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary of Japan to Kyrgyz Republic, Mr. Shigeki Maeda.

Announcements

IBC invites its members to participate in the [First Negotiators Tournament](#), which will be held on November 21, 2019. The registration deadline is November 14, 2019. For additional information, please contact IBC corporate manager Meerim Kaibalieva: tel. (0557) 773757, 0 (312) 623394, e-mail: corporate@ibc.kg.

High-level Development Forum **“Accelerating Reforms for Sustainable Development”** will be held in Bishkek on November 19, 2019.

Новости членов МДС

Кумтор признан одним из [лучших работодателей Центральной Азии](#) 2019 года по итогам VII ежегодного конкурса «Премии HR-бренд Центральная Азия 2019», прошедшего в Алматы, Казахстан.

News from IBC members

Kumtor has been recognized as one of the [Central Asia best employers](#) by jury's decision of the 7th annual Central Asia HR Brand competition held in Almaty, Kazakhstan.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **28 октября – 1 ноября**.

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **28 октября – 1 ноября**.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for October 28 – November 1, 2019 about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

IBC has compiled a [weekly review](#) for **October 28 – November 1, 2019** about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за **28 октября – 2 ноября**: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you [a weekly media digest](#) for **October 28 – November 2, 2019** on economy, business and investment.

МДС в СМИ

В СМИ опубликован ряд информации [о встречах членов Комитета](#) по развитию промышленности и предпринимательства с бизнес-сообществом регионов.

IBC in the media

The media published articles about [the meetings](#) of the Industry and Entrepreneurship Development Committee members with the business community of the regions.

События на 4-6 ноября

5 ноября

В Министерстве экономики КР пройдет совещание по основным вопросам законодательства в сфере недропользования и его применения в КР.

6 ноября

Третье заседание РГ по содействию росту

Events for November 4-6

November 5

The Economy Ministry will host a meeting on the main issues of legislation in the field of subsoil use and its application in the Kyrgyz Republic.

November 6

The third Working Group meeting on public and private business development services in

предприятий посредством развития услуг по поддержке предпринимательства.

Kyrgyzstan will be held at the Economy Ministry.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста, сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.